
Onderwerp: Verzoek tot emailprocedure 

Beste griffie,

Namens Laura Bromet (GroenLinks) wil ik graag een mailprocedure starten om het bedrijf Blackstone 
in de commissie uit te nodigen voor een gesprek om met hen van gedachte te wisselen over hun rol 
op de Nederlandse woningmarkt, mede in het licht van de berichtgeving de afgelopen dagen over het
feit dat dit bedrijf in Nederland belasting zou ontwijken.

Kunt u dit aan de commissie voorleggen?

Dank en hartelijke groet,
Jaap van der Heijden
Beleidsmedewerker Binnenlandse zaken, wonen en ruimtelijke ordening Tweede Kamerfractie 
GroenLinks 


